מרכז־על ע״ש צגלה למחקר בינתחומי של המשפט הפקולטה למשפטים ע״ש בוכמן. אוניברסיטת תלאביב **The Cegla Center for Interdisciplinary Research of the Law** The Buchmann Faculty of Law. Tel Aviv University



Theoretical Inquiries in Law

Call for Applications to Join the 2023-2024 Editorial Board (Only Reservists Who Were Unable to Apply First Round)

About Theoretical Inquiries in Law

Theoretical Inquiries in Law (TIL) is a biannual English-language law journal published by the Cegla Center for Interdisciplinary Research of the Law at the Buchmann Faculty of Law, Tel Aviv University. The journal specializes in the application of insights developed in extra-legal disciplines, such as moral and political theory, epistemology, history, cultural studies, social sciences, economics, and game theory, to legal problems. The range of issues dealt with by the journal is virtually unlimited, in line with its commitment to the interdisciplinary cultivation of ideas. Contributors to the journal include distinguished legal scholars working in different interdisciplinary fields, but the journal strives to offer a forum for contributions to legal theory by scholars working in disciplines outside of law as well.

Well-known and widely cited in Israel and all over the world, TIL is ranked <u>fifth</u> in the category of jurisprudence and legal theory worldwide and <u>first</u> among all non-U.S. law reviews.

Each year TIL publishes one volume comprised of two issues, each containing articles dedicated to a distinctive topic. In line with the journal's ultimate goal, each issue seeks to contribute to groundbreaking research and provide novel insights into its dedicated topic.

The issues that will be edited by the incoming editorial board are *AI*, *Competition*, *and Markets* (Issue 26.1, guest editors: Prof. Niva Elkin-Koren (TAU), Prof. Michal Gal (U.Haifa), and Prof. Assaf Hamdani (TAU)), and *Liberal/Democracy* (Issue 26.2, guest editor: Prof. Issi Rosen-Zvi (TAU), Prof. Helena Alviar García (SciencesPo), and Prof. Sam Issacharoff (NYU)).

The work on every issue starts with an international conference held by the Cegla Center for Interdisciplinary Research of the Law and organized by prominent scholars who serve as the issue's guest editors. The articles presented in each conference are later edited by the editorial board members, who receive training and mentorship from the law offices of Gornitzky and Co.

The 2023-2024 Editorial Board

We welcome <u>reservists</u> (second-year students and above) who were unable to apply during the <u>first round to apply to the position of editorial board member for TIL's 26th volume</u> and be a significant part of TIL's long-recognized academic success.

מרכז־על ע״ש צגלה למחקר בינתחומי של המשפט הפקולטה למשפטים ע״ש בוכמן. אוניברסיטת תל אביב **The Cegla Center for Interdisciplinary Research of the Law** The Buchmann Faculty of Law. Tel Aviv University



Theoretical Inquiries in Law

Through their work, members of the editorial board are exposed to cutting-edge legal research by leading scholars from all over the world. This will allow them to glean into the legal topic studied in each issue for advanced insights. Working as members of the editorial board will develop board members' critical thinking, academic and legal English proficiency, and expertise in the Legal Bluebook citation system – valuable skills for those who seek a career in legal academia as well as for those seeking to practice law in an increasingly globalized world.

Members of the editorial board will participate in the aforementioned international conferences and will have the opportunity to accompany and associate with the participating authors. After receiving the articles, board members will be involved in the editorial process, which includes, *inter alia*, substantive comments on the argument made in the article, technical editing of footnotes, and proofreading of the final text.

Members of the editorial board are entitled to <u>four academic credits</u> for their work and are committed to a tenure of approximately a <u>year and a half</u> (December 2023 to March 2025). The work includes attending training sessions, editorial meetings, as well as meetings aimed at deepening the board members' understanding of the topic studied in each issue. Meetings are scheduled with consideration of the board members' other obligations as students. Please note that the editorial board's work continues over summer break; however, students are permitted to participate in any foreign exchange programs while being board members (the editorial process can continue remotely).

Application Process

To apply, please submit the following by e-mail to Ms. Shiran Pasha, at <u>Cegla@tauex.tau.ac.il</u>, by Monday, 20 May 2024, at 12:00:

- 1. Résumé / CV (in Hebrew or English)
- 2. Current grade transcripts
- 3. Take-home assignment (in Hebrew or English)
- 4. E-mail address, telephone number and photograph

Selected applicants will be invited to an interview, which will take place from the 26th of May until the 30th of May 2024. To prepare for the interview, applicants will be asked to read a short text in English and be ready to discuss it at the interview. The interview, which will be held in Hebrew or English according to the applicant's choice, will include an acquaintance with the applicant, as well as the aforementioned a discussion. Please note that regardless to the language choice, a small portion of the interview will take place in English to examine language skills.

מרכז־על ע״ש צגלה למחקר בינתחומי של המשפט הפקולטה למשפטים ע״ש בוכמן. אוניברסיטת תלאביב **The Cegla Center for Interdisciplinary Research of the Law** The Buchmann Faculty of Law. Tel Aviv University



Theoretical Inquiries in Law

Note that the assignment should reflect the applicant's own work and skills, and TIL editors reserve the right to disqualify applicants who are suspected of cheating on the take-home assignment.

Please note that applicants who seek to apply to more than one journal will be asked to rate their preferences after the last interview via an online questionnaire that will be sent to the applicant by email. Preferences will be taken into account only after the interview period and will not be revealed to the law reviews prior to the final allocation of successful candidates between the journals.

Good luck!

Prof. Ronen Avraham, Editor in Chief
Dan Largman, Executive Editor
Mayan Lawent, Rimon Weiss and Tal Yakobi, Junior Editors

מרכז־על ע״ש צגלה למחקר בינתחומי של המשפט הפקולטה למשפטים ע״ש בוכמן. אוניברסיטת תל אביב **The Cegla Center for Interdisciplinary Research of the Law** The Buchmann Faculty of Law. Tel Aviv University



Theoretical Inquiries in Law

Instructions for the take-home assignment

Read the article available <u>here</u>. You are to write a short review of the article, including your main critiques. The review should not exceed one and a half pages long (1.5-line space, 1-inch margins, justify, David font, size 12). The assignment may be handed-in in Hebrew or English, and should include the following: one-paragraph summary of the article's main argument, and up to 4 comments, (note that providing 4 comments isn't a must, 3 excellent in-depth comments are better than four mediocre comments). Each of the comments should not exceed 120 words each.

In your comments, we expect to hear how you think the article could be improved. At least 1 of your comments should address the argument as a whole, while the other comments, at least 2, should focus on specific aspects or parts of it.

We suggest addressing some of the following issues in your comments:

- 1. Can the article's readers understand its main claim and contribution to the current literature? What changes can be made to emphasize these aspects? Is the article's research question explanatory, normative or critical?
- 2. Is the article's main argument clearly structured? Can the article's readers understand each of the argument's steps and stages? How can these aspects be rendered clearer to readers? Highlight incoherence in the line of argument, the structure of the article or its flow.
- 3. Is there any missing information from the article that would contribute to its argument? How and where should such information be incorporated into the article?
- 4. Is the article's methodology well-established? Is the chosen methodology fitting to answer the research question? Is the article suffering from issues of repetitiveness, logical flaws, etc.?
- 5. Does the author address possible critiques (potential counterarguments) in a satisfying manner? In this regard, we suggest focusing on critiques from within the article's selected field, rather than on critiques made from other fields. For example, an article that adopts a philosophical approach should address critiques made from the same philosophical approach rather than from an economic analysis of law perspective, and vice versa.
- 6. Does the article answer the question it poses? Does the article provide sufficient evidence to support its argument?
- 7. Do **not** address any grammatical errors or errors in the footnotes.

The assignment is anonymous, so please include ID number only as the header to the assignment, and be sure not to include other identifying details in the text itself.



Theoretical Inquiries in Law

دعوة للتسجيل للانضمام الى هيئة التحرير للسنة الدراسية 2023-2024 (فقط جنود الاحتياط الذين لم يتمكنوا من التقديم في الجولة الأولى)

عن مجلّة المباحث النظرية في القانونْ

مجلّة المباحث النظرية في القانون ("TIL") هي مجلّة قانونيّة نصف سنويّة تُصدر باللّغة الإنجليزية عن مركز سيجلا للدراسات القانونيّة متعدّدة المجالات، في كُلّية بوخمان للقانون في جامعة تل أبيب. تتخصّص المجلّة بتطبيق أفكار الّتي تمّ تطويرُ ها خارج نطاق القانون على مشاكل قانونيّة واردة، مثل النظريّات الأخلاقيّة والسياسيّة، نظريّة المعرفة (أبستمولوجيا)، التاريخ، الدّراسات الثقافيّة، العلوم الاجتماعيّة، علم الاقتصاد، ونظريّة الألعاب. فنطاق القضايا الّتي تتناؤلها المجلّة تكاد أن تكون غير محدودة، وفقًا لالتزامها بتنمِيّة مناهج متعدّدة التخصصات والأوجُه. يُسهم فيها علماء قانونٍ مرموقونَ من مجالاتٍ متعدّدة، كما وتَسعى المجلّة لتوفير منبر لمساهماتٍ من عُلماء اللذينَ يعملونَ خارج نطاق القانون أيضاً.

تُعتبر المجلّةُ مجلّةً مشهورةً، علاوةً على كونها معتمدةً ومرجعًا كثيرَ الذّكر في إسرائيل ونحوَ العالم، إذْ تحتلُ المقام الخامس عالميًّا في مجال العلم والنظريّات القانونيّة، بينما تحتلّ المقام الأوّل بين جميع مجلّات القانون غير الأمريكيّة.

تقومُ المجلّةُ بنشرٍ مُجلّدٍ يتألّف من عدَديْن سنويًا، حيثُ يتضمّنُ كلٌّ منهُما مقالات مخصّصة لموضوعٍ مُحدّد. تحقيقًا لرُؤيا المجلّة، يسعى كل عدد للمساهمة في أبحاث رائدة ومبتكرة ولتقديم أراءٍ وافكار جديدةٍ للموضوع المخصّص لكلِّ منها.

القضايا الذي ستُحرّرها هيئة النّحرير القادمة ستكون كالتالي: أولًا، الذكاء الاصطناعي والمنافسة (عدد 26.1، بحضور واستضافة المحرّرين: بروفسور أساف حمداني (جامعة تل أبيب)، بروفسور نيفا الكين كورين (جامعة تل أبيب)، وبروفسور ميخال جال (جامعة حيفا)). ثانيًا، الديمقراطيّة الليبراليّة (عدد 26.2، بحضور واستضافة المحرّرين: بروفسور ايسي روزن تسفي (جامعة تل أبيب)، بروفسور هيلينا الفيار جارسيا (معهد العلوم السياسية "Science Po")، وبروفسور سام يسخاروف (جامعة نيو يورك "NYU")).

يبدأ العملُ على كلِّ عددٍ بمؤتمرٍ دُوليّ برعايةِ مركز سيجلا للدراسات القانونية متعدّدة المجالات، وتحْت إشراف العُلماء الرّفيعينَ اللذين سيكونون ضيوفًا في كلّ عددٍ وعددْ. في كلّ مؤتمر، سيتمُّ مراجعة كل مقال من قِبَل أعضاء هيئة التحرير، اللذين سيتلقون بدور هم تدريبًا وإرشادًا من مكتب جورنيتسكي وشركاؤه.

هيئة التحرير للسنة الدراسية 2023-2024

نرحب بالجنود الاحتياطيين (طلاب السنة الثانية وما فوق) الذين لم يتمكنوا من التقدم خلال الجولة الأولى للتقدم إلى منصب عضو مجلس التحرير للمجلد السادس والعشرين من مجلة المباحث النظرية في القانون، ليكونوا جزء لا يتجزأ من نجاحها الأكاديمي المستمر عَبر السنين.



Theoretical Inquiries in Law

سيقومُ أعضاءُ المجلس خلال عملهم بالتّعاملِ مع أبحاثٍ قانونيةٍ صادرة من قِبل علماءَ مرموقينَ من جميع أنحاء العالم. كما وستتاحُ لهم الفرصة لفهم الموضوع المدروس بكل عدد بشكل شامل ومعمّق. تساهِمُ العُضويّة بالمجلّة بتطوير التفكير النّقدي لدى مُشتركيها، تطوير مدى إتقان وإجادة اللّغة الإنجليزية الأكاديميّة والقانونيّة، الى جانب تطوير القدرة على الفهرسة وايراد المصادر حسب طريقة الاعتماد "Bluebook" - وعليه، فإنّ العضويّة بالمجلّة ستُتيح اكتساب مهارات قيّمة لكل من يسعى لمهنة أكاديمية قانونيّة أو لمهنة في ممارسة القانون في ظلّ العولمة.

أعضاء الهيئة التحريرية سيَشتركون أيضًا بالمؤتمرات الدولية المذكورة أعلاه، وستُتاحُ لهم الفرصة لمرافقة الكُتّاب المشتركين والتّواصل معهم. بعد تلقّي المقالات، سيشارك أعضاء المجلس بإجراءات التحرير، والتي تشمل عدّة أمور من ضِمْنها تعليقات جو هريّة على فرضيّة البحث وموضوعه، تحرير تقني للملاحظات الهامشيّة "Footnotes"، وتدقيق لغوي للنّص النهائي.

يحقّ لأعضاء مجلس التحرير الحصول على 4 وحدات دراسية مقابل عملهم، وهم ملزمون بفترة عمل لمدة سنة ونصف (من ديسمبر 2023 وحتى مارس 2025). يشمل العمل حضور جلسات تدريبيّة، اجتماعات تحرير، واجتماعات تهدف الى تعميق فهم أعضاء المجلس بالموضوع المدروس في كل عدد. يتم عقد الجلسات مع مراعاة للالتزامات الطلّابية الخاصة بأعضاء المجلس. يُرجى الانتباه أن عمل هيئة التحرير سيستمر خلال عطلة الصيف أيضًا؛ مع ذلك، سيُسمح للطلاب بالاشتراك في برامج التبادل الطلابي في فترة عضويّتهم في المجلس (يمكن متابعة إجراءات التحرير عن بُعد).

إجراءات التسجيل

يُرجى إرسال كل ما يلي عبر البريد الالكتروني الى السيد ران كالديرون <u>Cegla@tauex.tau.ac.il</u>، <u>حتى يوم الأربعاء</u> الموافق 20.5.2024 ، في تمام الساعة 12:00 ظُهرًا:

- 1. السّيرة الذّاتيّة (باللغة العبريّة او الإنجليزيّة)
 - 2. السِّجل الأكاديمي
- الوظيفة المنزليّة (باللغة العبريّة او الإنجليزية)
- البريد الالكتروني، رقم الهاتف، وصورة شخصية

سيتم اختيار قسم من المتقدمين ودعوتهم لمقابلة التي ستُجرى بين تاريخ 26.5.24 وحتّى تاريخ 30.5.24. استعدادًا للمقابلة، سيُطلَب من المتقدمين قراءة نص قصير باللغة الإنجليزيّة والاستعداد لمناقشته خلال المقابلة. ممكن إجراء المقابلة باللغة العبريّة او الانجليزيّة، حسب اختيار المتقدّم. كما وستشمل المقابلة قسم للتعرّف على المتقدّم، وقسم للنقاش المذكور أعلاه. يرجى الملاحظة أنّ بغض النظر عن الاختيار اللغوي للمتقدم، قسم ضئيل من المقابلة سيكون باللغة الإنجليزية لفحص مدى إتقان اللغة.



Theoretical Inquiries in Law

يرجى الملاحظة أيضًا أن على الوظيفة أن تعكس العمل والمهارات الشّخصية الخاصة بالمتقدّم، وأن المحرّرين في المجلّة يحتفظون بالحقّ لاستبعاد متقدّمين مشتبهين بالغش في الوظيفة المنزليّة.

يُرجى الملاحظة أنه سيتم الطلب من او لاؤك المرشّحين الساعين للتقدم إلى أكثر من مجلّة تقييم تفضيلاتهم بعد المقابلة الأخيرة وذلك من خلال استبيان عبر الإنترنت سيتم إرساله إلى مقدّم الطلب عبر البريد الإلكتروني. سيتم أخذ التفضيلات هذه في عين الاعتبار فقط بعد الانتهاء من جولة المقابلات ولن يتم الكشف عنها لمارجعي المجلّات قبل التعيين النهائي للمرشحين الناجحين في مختلف المجلّات.

بالنجاح والتوفيق!

بروفسور رونين أفراهام، رئيس التحرير

دان لارجمان، المحرّر التنفيذي

معيان لاوينت، ريمون وايس، وتال يعكوبي، محررون مبتدئون